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>1.祝老师生日快乐的英语祝福语
1、如果说我们是彩虹，那您就是太阳，给予我们七彩之光。
If we are rainbow, you are the sun, giving us colorful light.
2、成功的道路上永远离不开您，亲爱的老师，祝您永远幸福！
The road to success can never be separated from you, dear teacher, I wish you happiness forever!
3、您的教诲永生难忘，生日，祝愿你快乐健康，幸福满堂。
Your teachings will never be forgotten. Birthday, I wish you happiness, health and happiness.
4、向您致敬，敬爱的老师！您的学识让我们钦佩，您的为人让我们折服。
Salute to you, dear teacher! We admire your knowledge and admire your conduct.
5、老师，我们身上散发的智慧之光，永远闪烁着您亲手点燃的火花。
Teacher, the light of wisdom that we send out always twinkles the spark ignited by your own hands.
6、生日至，衷心祝福表达无限敬意。愿您生日快乐，永远安康！
On your birthday, I wish you all the best. Wish you a happy birthday and good health forever!
7、教师像大树，头顶蓝天，脚踩大地，默默地为社会造福。
Teachers are like big trees, with blue sky above their heads and feet on the earth, quietly benefiting the society.
8、老师，快推开窗子看吧，这满园春色，这满园桃李，都在向您敬礼！
Teacher, quickly open the window to see, this garden of spring, this garden of peach and plum, are saluting you!
9、一支粉笔两袖清风，三尺讲台四季晴雨，滴滴汗水诚滋桃李芳天下！
A piece of chalk, two sleeves, three feet podium, four seasons rain, drips of sweat sincerely nourish the world!
10、经历了风雨，才知道您的可贵。谢谢您，我敬爱的老师。
After experiencing the wind and rain, you will know how valuable you are. Thank you, my dear teacher.
>2.祝老师生日快乐的英语祝福语
1、值得记念的日子，原世界因为有了你而更加美好，生日快乐。
Day to remember the original world more beautiful because of you， happy birthday。
2、愿美妙的香味时刻围绕着您，使您的人生充满幸福喜悦，永浴于无止境的欢乐年华！祝您生日快乐！
Wish a wonderful fragrance moment around you， make your life full of happiness， forever the bath in endless joy time！ I wish you a happy birthday！
3、今天是你的生日，我的爱人，感谢你的辛苦劳碌，感谢你给予我的关心、理解和支持。给你我全部的爱！
Today is your birthday， my love， thank you for your toil， thank you for giving me the concern， understanding and support。 All my love to you！
4、今天是你的生日，一个我永远忘不掉的日子。愿上帝保佑你一生平平安安、健健康康、幸福快乐！我的老婆。
Today is your birthday， I will never forget not to drop a day。 May god bless you a happy life in peace， healthy and happiness！ My wife。
5、让我为你祝福，让我为你欢笑，因为在你生日的今天我的内心也跟你一样的欢腾、快乐！祝你生日快乐！
Let me bless for you， let me laugh for you， because in your birthday today， my heart is with you the same jubilation， happy！ I wish you a happy birthday！
6、我没有五彩缤纷的鲜花，没有那些浪漫的诗句，没有贵那些重的礼物，没有那些兴奋的惊喜，只有一个轻轻的祝福，祝你生日快乐！
I have no colorful flowers， no the romantic poetry， no expensive gifts， free without those exciting surprise， only a gentle blessing， wish you a happy birthday！
7、寿星佬，在你的生日来临之际，祝你所有的希望都能如愿，所有的梦想都能实现，所有的等候都能出现，所有的付出都能兑现，生日快乐！
The birthday girl guy， in your birthday is coming， wish you can get all hope， all dreams come true， all waiting can appear， all paying can cash， happy birthday！
8、轻轻的我来了，正如我轻轻的走，我挥一挥衣袖，留下一头金牛。在您生日来临之际，送去我深深的祝福，祝你牛运冲天。
I come lightly， just as I gently walked， I wave sleeves， leaving a calf。 In your birthday approaching， send to I deeply wishes， I wish you the best cattle shipped。
9、让短信载着我的问候，让字句表达我的祝福，在你生日的今天，我的内心也跟你一样的欢腾、快乐！祝你，生日快乐！
Let message carrying my greetings and words to express my wish， in your birthday today， my heart is with you the same jubilation， happy！ I wish you a happy birthday！
10、我的祝福捎来我对你的爱，愿你的生日过得称心如意，当一天过去，你躺下享受安宁，愿幸福弥漫你恬静的金色梦境。
My greetings to my love for you， wish you have a nice birthday， the day in the past， you lie down to rest， may the peace of a golden dream be filled with happiness。
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1、当我们采摘丰收果实的时候，您留给自己的是粉笔灰染白的两鬓白发。
When we harvest fruits, you leave yourself with chalk gray dyed white hair.
2、在笔和纸的摩擦间，您度过了神圣的一生。祝福你，老师！
In the friction between pen and paper, you spent a sacred life. Bless you, teacher!
3、老师，我们诚挚的祝福，就像老树上的翠绿，浓浓密密，与岁月俱增。
Teacher, our sincere blessing, just like the green on the old tree, thick and dense, growing with the years.
4、老师的窗前，与大海相连。学子是海的浪花，老师就是浪的依恋。
The teacher\'s window is connected with the sea. Students are the waves of the sea, and teachers are the attachment of waves.
5、让我们从无知走向文明，从幼稚走向成熟。谢谢您，我敬爱的老师。
Let us move from ignorance to civilization, from childishness to maturity. Thank you, my dear teacher.
6、您在学生的心目中，是真的种子，善的信使，美的旗帜。
In the eyes of students, you are the true seed, the messenger of goodness, and the flag of beauty.
7、一路上有您的关注，才更加的自信勇敢，老师，谢谢您！
All the way to have your attention, just more confident and brave, teacher, thank you!
8、老师是蓝天中的一块白云，给我们无微不至的呵护与浇灌。
The teacher is a piece of white clouds in the blue sky, giving us meticulous care and watering.
9、虽然我不是您最出色的学生，但您却是我心目中最出色的老师！
Although I am not your most outstanding student, but you are in my mind the most outstanding teacher!
10、您的爱，比父爱更严峻，比母爱更细腻，比友爱更纯洁。
Your love, more severe than father love, more delicate than maternal love, more pure than friendship.
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